
 

Protokoll KGFS styrelsemöte 

Den 29/6 18.00 hos Kungsbacka IF. 

Närvarande: Sebastian Arby (SA) Jonas Lansing (JL) och Ronny Norberg (RN) 

Gäster punkt 1: Lars Ekdahl SvFF och Rolando Moncada Göteborgs FF 

 

1. Futsal 

Lars Ekdahl futsalanställd till 75 % hos SvFF och Rolando Moncada futsalanställd hos  

Göteborgs FF informerade om futsal. 

Lars har haft möte med kommunen om inomhustider för de lag som ska spela seriespel,  

inte för lags alternativa vinterträning inomhus. 

Kommunens förslag är att KGFS fördelar tilldelade tider.  

Förslag att på prov genomföra Kungsbackaleken för futsal 3-4/12 i Älvsåker och Kolla samt 28-29/1 

i Älvsåker och Lindälv. Tiderna är preliminärt bokade av Lars hos Kommunen. 

Matcher lördag och söndag ca kl. 9-18. 

Spel för 6-12 år alternativt även 13-15 år. 

Bjuda in på samma sätt som Kungsbackaleken fotboll. 

Hemmalaget är domare (förälder) 

En värdförening per sammandrag (4 st) som sköter kiosk och städning. 

Deltagaravgift från ca 50-100 kr/lag. Anmälan senast två veckor innan sammandrag. 

Rolando kan vara med och administrera futsalsammandragen. 

Eventuella frågor om futsal i Kungsbacka besvaras tills vidare av Lars Ekdahl. 

 

Beslutades: 

KGFS inte är intresserade att fördela tilldelade futsaltider enligt Kommunens förslag. 

Dessa får sökas och bokas av respektive medlemsförening. 

KGFS går ut med intresseanmälan i augusti om någon/några föreningar är intresserade att vara 

värdförening.  Tas sedan upp på kommande styrelsemöte och beslut hur KGFS går vidare med  

futsal tas på ordförandemötet i höst. 

 



 

2. Utbildningar 

SA informerade om utkast till ledarträffar ledare 7-12 år. Se bilaga. 

Beslutades: 

Detta och övriga utbildningsfrågor bordläggs till nästa möte. 

 

3. Ekonomi  

Inget att rapportera. 

 

4. Inbjudan Herr och Herrjunioransvariga 

Beslutades att bjuda in till träff 1/9 enligt bilaga.  

Efter utvärdering kommer en liknande träff genomföras för Dam och Damjunioransvariga 

 

5. Kungsbackaleken 

Beslutades:  

Vi gör inte något med befintliga mål i år.   

JL har ett nytt 5 mot 5-nät om något behöver bytas. 

JL undersöker om det finns nya bättre produkter till 2023. 

Avstämning med de tre tävlingsansvariga görs i höst. Därefter tas beslut om arvoden till deras 

arbetsgivare. 

 

6. Domare 

JL informerade att det är viktigt att alla lag har matchvärdar för att ge stöd åt domarna. 

Beslutades: 

Möte med föreningarnas domaransvariga kommer att genomföras. 

JL stämmer av med Gunilla Gustafsson om upplägg och datum. 

Kommer även genomföra uppföljning av de som börjat döma 11 mot 11 i år och de återkommer med 

upplägg och datum. 

 

7. Nästa möte 

31/8 kl. 18.00 hos Kungsbacka IF i Inlagsstugan. 

 

 



Ronny Norberg  Sebastian Arby 

sekreterare   ordförande 


